
Rada Miejska
w Nowym Mieście Lubawskim

P r o t o k ó ł   Nr LI/09
z LI-szej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 13 
października 2009 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego.
Sesję rozpoczęto o godz. 12,00 a zakończono o godz. 13,00.
Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 11 radnych.
( Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu).
( Lista obecności gości stanowi zał. nr 2 do protokołu).
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski.
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
- Burmistrz Miasta                                - Alina Kopiczyńska
- Sekretarz Miasta                                 -  Katarzyna Kaniewska
-  Skarbnik Miasta                                - Beata Szoka
- Radca Prawny                                    -  Dionizy  Szwedowski
-  Kier. Ref. Biura Rady                        -Dariusz Sobaszkiewicz
Zatwierdzony porządek obrad:
1.   Otwarcie sesji.

- stwierdzenie quorum.
2.  Wybór sekretarza obrad.
3.  Przedstawienie porządku obrad.
4.  Przyjęcie protokołu  L-tej sesji Rady Miejskiej.
5.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta.
6.  Interpelacje i wnioski.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/182/08 Rady Miejskiej w
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 23 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budżetu
gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2009 r.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/191/09 Rady Miejskiej w
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 3 lutego 2009 r. w sprawie zatwierdzenia zestawienia
przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej
w Nowym Mieście Lubawskim na rok 2009.
9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Nowego
Miasta Lubawskiego.
10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia oferty Brodnickiego Centrum Caritas im.
Biskupa Jana Chrapka.
11. Zajęcie stanowiska w sprawie szlaku św. Jakuba.
12. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski.
13. Zakończenie sesji.
Przebieg posiedzenia:

Ad. pkt. 1
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej –Andrzej Nadolski, 
stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba  radnych, 
a więc obrady są prawomocne.

Ad. pkt. 2
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski na sekretarza obrad zaproponował radnego H. 
Mączkowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie
( przy 11 radnych biorących udział w głosowaniu) wybrała radnego- H. Mączkowskiego na 
sekretarza obrad.



Ad. pkt. 3
Rada Miejska nie wprowadziła  zmian do porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski przedstawił porządek obrad.

Ad. pkt. 4
Protokół z L-tej sesji Rady Miejskiej  był wyłożony do wglądu w Referacie Biura Rady 
Urzędu Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego 
treścią. Sekretarz obrad poprzedniej sesji – M. Deja oraz pozostali radni nie zgłosili uwag  do 
protokołu. Protokół z   L-szej  sesji  Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty 
jednomyślnie ( przy 11 radnych biorących udział w głosowaniu).

Ad. pkt. 5
Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 
zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu.
Rada Miejska przyjęła informację i sprawozdanie.

Ad.pkt.6
Radni zgłosili interpelacje i wnioski w sprawie:
Radny – A. Kłosowski
- czy są  informacje na temat budowy ronda w Nowym Mieście?
Radna – L. Karczyńska
- zorganizowania spotkania z mieszkańcami oś. Marianowo w sprawie opłat za kanalizację.
Radny – St. Zieliński
- spowodowania usprawnienia wyjazdu taksówek z  postoju, które są blokowane przez stojące 
pojazdy,
- zniszczonej  tablicy informacyjnej  przy placu zabaw dla dzieci przy ul. Piastowskiej.

Ad. pkt.7
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po  odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr XXXIV/182/08 Rady Miejskiej w 
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 23 grudnia 2008 r. w sprawie w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy Nowe  Miasto Lubawskie na 2009 r.
Rada Miejska jednomyślnie ( przy 11 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr LI/245/09 – stanowi zał. nr 4 do protokołu.

Ad. pkt. 8
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w  sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/191/09 Rady Miejskiej w  Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 3 lutego 2009 r. w sprawie zatwierdzenia zestawienia  przychodów i 
wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej
w Nowym Mieście Lubawskim na rok 2009.
W wyniku dyskusji Rada Miejska jednomyślnie ( przy 11 radnych biorących udział w 
głosowaniu)  podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr LI/246/09 – stanowi zał. nr 5 do protokołu.



Ad. pkt.9
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Nowego
Miasta Lubawskiego.Rada Miejska jednomyślnie ( przy 11 radnych biorących udział w 
głosowaniu)  podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr LI/247/09 – stanowi zał. nr 6 do protokołu.

Ad. pkt.10
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski odczytał projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia oferty Brodnickiego Centrum Caritas im.  Biskupa Jana Chrapka.
Rada Miejska jednomyślnie ( przy 11 radnych biorących udział w głosowaniu)  podjęła 
uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr LI/248/09 – stanowi zał. nr 7 do protokołu.

Ad.pkt. 11
W wyniku dyskusji Rada Miejska po zapoznaniu się z treścią pisma Prezydenta Miasta 
Torunia w  sprawie koncepcji utworzenia Związku Miast i Gmin Camino Polaco na odcinku 
Olsztyn-Trzemeszno na wniosek radnego M. Dei przy 9 głosach „za” i 1 przeciwnym
wyraziła zainteresowanie promocją szlaku św. Jakuba , popierając tą inicjatywę i wstępnie 
deklarując uczestnictwo w Związku. Natomiast w sprawie  pisma Przewodniczącego Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim dot. lepszego oznakowania szlaku św. Jakuba
zajęła negatywne stanowisko.
Pisma stanowią zał. Nr 8-9 do protokołu.
Ad. pkt.12
Sekretarz Miasta – K. Kaniewska udzieliła odpowiedzi na wnioski
zgłoszone na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu w dniu 12 października 2009 r.
Odpowiedzi stanowią zał. Nr 10 do protokołu.
Ponadto:
- kamera zainstalowana na nieruchomości będącej własnością „Społem” Jeden z paragrafów 
umowy mówi:
Do obowiązków korzystającego, czyli gminy należy:
realizacja prac budowlano-montażowych w sposób nie powodujący pogorszenia stanu 
technicznego i estetycznego budynku; naprawa ewentualnych szkód powstałych w wyniku 
prac stanowiących przedmiot umowy, czyli instalacji kamery; niezwłoczne doprowadzenie 
budynku do stanu technicznego i estetycznego w przypadku demontażu elementów systemu 
monitoringu.
- przygotowanie i przeprowadzenie Memoriału im. Edmunda Słupskiego. Organizatorem było 
stowarzyszenie KS „Drwęca”. Klub posiada w swoim zasobie listy zawodników i listy osób 
uczestniczących. Teren MOSiRu był jedynie udostępniony klubowi. Ani gmina ani dyrektor 
MOSiR nie miał wpływu na organizację. Nie należy więc upatrywać problemu malej liczby 
uczestników z terenu Nowego Miasta w złym działaniu gminy.
Radna –L. Karczyńska
Zapytała czy gmina udzieliłaby w przyszłości poparcia w utworzeniu Uniwersytetu III wieku 
w ramach NTK.
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska
Został napisany wspólny projekt Urzędu Miasta i stowarzyszenia „Jaskółka” 65+ dla 
seniorów. Realizowany jest również  projekt 60+ stowarzyszenia związanego MOPS. 
Postulowałabym wspólne spotkanie i doprecyzowanie co ze strony miasta możemy państwu 
zaproponować.
Radny – R. Koszewski
- poprawa stanu chodników przy ul. Mickiewicza.



Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska
Mam do tego prawo, żeby zgłosić ten problem p. staroście, bo jest to chodnik używany nie 
tylko przez mieszkańców miasta. Zarówno miasto jak i władze powiatu mają w tym swój 
interes. Wydaje się, że z naszej inicjatywy może pójść zapytanie do p. starosty  w sprawie 
współpracy, co jest możliwe.
Radny –B. Cieplak
Rozumiem, że w umowie na dzierżawę nieruchomości przy ul. Jagiellońskiej nie ma mowy o 
wywożeniu elementów. Czy to odbywa się poza wiedzą p. Burmistrz. Należy wyjaśnić czy 
nastąpiła dewastacja mienia.
Burmistrz – A. Kopiczyńska
Dewastacja trwa od wielu lat. Nie było tam żadnych napraw i bieżącej konserwacji od 
początku lat 70-tych. W tej chwili trwa naprawa dachu. Sprawdzę co się dzieje ze 
zdemontowanymi elementami. Natomiast na ten moment nie potrafię odpowiedzieć kto te 
elementy wywozi.

Ad. pkt. 13
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej –
A. Nadolski zamknął obrady LI-szej sesji Rady Miejskiej.

Sekretarz obrad:                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej

Henryk Mączkowski                                                                    Andrzej Nadolski


